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Schriftelijke vragen over  terugblik uittreden Laborijn BV en de oprichting van Stoer BV. 
 
Van: fractie VVD-oude IJsselstreek 
 
d.d. 13 september 2023 
 
De VVD-fractie is van mening dat belangrijke besluiten voor zowel de inwoner als de Gemeenteraad 
achteraf geëvalueerd dienen te worden om hiervan te leren. 
 
In een voorgaande vergadering waar ook vragen over Laborijn BV in vergelijking met Stoer BV 
werden gesteld, reageerde wethouder Haverdil met de woorden :”Je kunt geen appels met peren 
vergelijken”.   
Als VVD fractie willen wij deze uitspraak graag ontkrachten door te stellen dat je wél appels met peren 
kunt vergelijken en wel door te kijken naar de overeenkomsten van deze appels en peren en niet naar 
de verschillen.  
 
De VVD-fractie wenst niet alleen terug te blikken op het uittreden uit Laborijn BV en de oprichting van 
Stoer BV, maar vooral op de “nieuwe” manier van werken en bejegening van de huidige organisatie.  
En heeft dat opgeleverd wat ons als Commissie MO/Raad voor ogen stond?. Ook willen we inzage in 
de gemaakte kosten door Stoer BV, waar mogelijk in vergelijk met de resultaten van Laborijn BV.  
 
Wij verzoeken u onderstaande vragen te beantwoorden in gevolge art. 40 van het reglement van orde. 
 

1. Heeft het uittreden uit Laborijn BV geresulteerd in een verbetering van de dienstverlening 
binnen het Sociaal Domein? Zo ja, waaruit bestaat deze verbetering en door wie en op welke 
wijze is dit inzichtelijk gemaakt? Zo nee, aan welk aspect  moet vooral nog gewerkt worden? 

2. Hoeveel heeft het uittreden uit Laborijn BV onze gemeente uiteindelijk gekost? 
Hoe verhouden deze uittredingskosten zich tot de geraamde kosten? 

3. Hoe verhouden zich de kosten van het sociaal domein in eigen beheer ten opzichte van de 
kosten van Laborijn BV? 

4. Is het te verwachten dat de kosten van uittreden uit Laborijn worden terugverdiend? Zo ja, 
binnen welke termijn en zo nee, graag met redenen omkleden waarom niet. 

5. De ambitie was: “Niemand, géén enkele inwoner van OIJ zou meer een uitkering ontvangen”. 
Een uitkering zou worden omgezet in een dienstverband. Wat is hiervan gerealiseerd en hoe 
verhoudt zich dit tot de genoemde ambitie?  

6. Stoer BV is opgericht om onder meer alle activiteiten  binnen het Sociaal Domein uit te 
voeren. Op dit moment gaan echter nagenoeg alle geldstromen van het Sociaal Domein via 
de gemeente Oude IJsselstreek. Wat  is dan nog de toegevoegde waarde van de BV-
constructie? 

7. Hebben de activiteiten/werkwijzen van Stoer BV geresulteerd in een betere aansluiting tot de 
arbeidsmarkt? Graag toelichten. 

 
 
 

 


